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p. 12 Reserve onderwijshuisvesting resp. investeringsprogramma 
- nadere toelichting? 
 
p. 31 Weert in Beeld 
- is dit de vorige keer geëvalueerd?  
- voldeed het aan de verwachtingen?  
- zo nee, wat wordt er in 2018 anders gedaan? 
 
p. 37 Diverse bijstellingen exploitatie 
- specificatie bedragen? 
 
p. 38 Realisatie taakstelling personele kosten m.b.t. het traject WinD 
- nadere toelichting? 
 
p. 38 Budget prioriteiten 
- wat is de functie (nog) van het opnemen van een budget? 
 
p. 39 ‘Tegenover een stijging van de woonlasten staat een daling in de eigen 
bijdrage voor de WMO’ 
- wat is de relatie tussen woonlasten en WMO? 
- waarom is deze opmerking hier opgenomen? 
 
p. 41 Lagere lasten bijstand als gevolg van daling aantal cliënten 
- aantal uitkeringsgerechtigden per aug-2017 is 1005 
- daling lasten € 400k gaat uit van een daling van het aantal uitkeringsgerechtigden 
met hoeveel? 
- is dit ambitie of realiteit? 
 
p. 45 ‘De vet gedrukte prioriteiten worden in een afzonderlijk voorstel aan de raad 
voorgelegd’ 
- waarom is prioriteit 6 Strategisch personeelsbeleid niet vetgedrukt? 
- waarom is prioriteit 18 Toezicht en handhaving niet vetgedrukt? Wat wordt de 
inhoud van dit voorstel? Hoe past het binnen het bestaande beleid? 
- waarom is prioriteit 7 Platteland in ontwikkeling niet vet gedrukt? Wanneer worden 
de lasten voor 2019 en verder duidelijk? 
 
p. 49 Exploitatiebudget Museum 
- renovatie zal (naar verwachting) plaatsvinden in 2018/2019 
- opening nieuwe museum per wanneer? 
- besteding extra exploitatiebudget in 2018 en (gedeelte van) 2019 (tot moment van 
opening)? 
 
p. 50 Bijdrage Parkmanagement 
- wordt gekoppeld aan het aantal opgerichte BIZ'en. Waarom dit beleid? Is dit bij 
Centrummanagement ook gebeurd? 
 
p. 50 Verbeteren van trottoirs 
- welke trottoirs? 



- waarom is een inhaalslag nodig? 
- waarom is hier onvoldoende regulier budget voor? 
- wat is het reguliere onderhoudsbudget? 
 
p. 50 Stadspark 
- bij het inrichten van het stadspark komt ook nog de afwaardering. Waarom is die 
nergens benoemd? 
 
p. 56 Vervanging kunststof grasmatten hockey veld 1 en 2 
- om wat voor velden gaat het? 
- zijn deze velden duurzaam en toekomstbestending? 
- wat is de investering en de jaarlast ingeval van vervanging door twee watervelden? 
- wat zijn de onderhoudskosten p/jaar voor een waterveld in vergelijking met een 
semi-waterveld? 
 
p. 87 € 700.000 geraamde vastgoed opbrengsten 
- toelichting? 
 
p. 91 Punt Welzijn 
- kan de bezuiniging niet realiseren omdat het dan de taken niet kan uitvoeren. 
Hebben we al eens kritisch naar de taken gekeken? Passen alle taken die ze 
uitvoeren binnen de doelstellingen die wij willen bereiken als gemeente?  
 
p. 105 Reinigingsrecht 
- Btw afdracht over reinigingsrecht. Gesteld wordt dat de btw verhoging niet leidt tot 
lastenverzwaring voor bedrijven vanwege Btw aftrekrecht 
- Er zullen ook niet-Btw plichtige lichamen of lichamen met een beperkt Btw-
aftrekrecht zijn die bedrijfsafval aanbieden, denk aan zorginstellingen, 
onderwijsinstellingen, etc. Deze hebben geen of een beperkt Btw-aftrekrecht 
- Hoeveel van deze instellingen betalen in Weert reinigingsrecht? 
- Wat is de gemiddelde lastenverzwaring voor deze instellingen? 
 
p. 106 Precariobelasting 
- wat is er gedaan na de motie hierover? Staat er een mogelijke wijziging van het 
beleid op het programma?  
 
p. 114 Benodigde weerstandsvermogen € 23.8mio 
p. 116 Benodigde weerstandsvermogen € 21.0mio -> moet zijn € 23.8mio 
 
p. 117 Solvabiliteitsrisico (tabel) -> moet zijn Solvabiliteitsratio 
 
p. 137 Aandelen Enexis Holding NV 
- wat is het beleid van de gemeente Weert voor het houden van aandelen in private 
bedrijven? 
 
p. 123 Meerjaren onderhouds- en vervangingsplan zaal- en veldsportaccomodaties 
- wanneer wordt dit plan geactualiseerd? 
- bijstelling jaarlijkse storting via begrotingswijziging? 
 
p. 141 Vennootschapsbelasting 



- twee situaties denkbaar; wel VpB plicht of geen VpB plicht voor grondbedrijf? 
- kwalificatie als overig risico? 
- kwantificatie voor de jaren vanaf 2018? 
 
 
 
 


